



景嶺書院  
King Ling College  
二零一二至二零一三年度家長通告第二十二號  
School Notice 22

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

22 March 2013

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

**(甲) 「閱讀紀錄齊創造」盛事**

閱讀是終生學習的良好基石，也是通往知識世界的鑰匙；閱讀不但帶來樂趣享受，而且更拓寬思想領域。為鼓勵學生閱讀，本校將安排全體學生一同參與由語文教育及常務委員會舉辦的一項全港首次大型閱讀盛事-「閱讀紀錄齊創造」活動，是次活動約有 120 間學校，超過 15,000 位學生共同參與，為香港共創閱讀紀錄。有關詳情如下：

日期：2013 年 4 月 23 日 (星期二)

大會活動開始時間：下午 12:45

活動地點：香港大球場(銅鑼灣)

解散地點：中一：港鐵站(銅鑼灣或天后，視乎當天交通管制安排)；

其他級別：香港大球場

費用：港幣十二元，活動所需差額由校方津貼。費用已包括當日輕便午膳(附一支蒸餾水)及旅遊巴車資。學生須自備有足夠幣值的八達通咭，用於繳付港鐵來回車資。

當日安排如下：

| 時間                     | 安排細節  |
|------------------------|---|
| 上午 8:00 至上午 11:00      | 第一至第四節課堂：以夏令時間表上課。  |
| 上午 11:00 至下午 12:45     | 交通與午膳：中一、中二級及部分中三的學生將由校方安排旅遊巴直接送往銅鑼灣，再由老師分組帶領步行至香港大球場。其餘級別學生將乘坐旅遊巴到將軍澳或調景嶺港鐵站，再由老師分組帶領乘港鐵至銅鑼灣港鐵站，然後步行到香港大球場出席活動。學生將於會場午膳。 |
| 下午 12:45 至下午 4:00      | 大會活動  |
| 約下午 4:00 (實際時間以大會宣布為準) | 活動完結：中一學生由老師分組帶領到附近港鐵站(視乎當時交通及人潮管制情況而定)解散，其他級別則於大球場直接解散。  |

注：

1. 當日有關時段，警方將於香港大球場附近實施臨時交通管制措施，除參與活動的小學、特殊學校及部分獲大會邀請的學校的旅遊巴外，其餘旅遊巴一律禁止進入管制範圍。
2. 2C, 3B 及 3D 的同學獲邀成為是次閱讀活動的領讀者，以上班別的學生須於當天第三節課完結後，立即到大球場進行綵排。校方獲大會批准，將安排旅遊巴直接送同學到達活動場地。
3. 學生應按個人需要，自備足夠飲用水。
4. 大會活動完結後，校方將向已登記願意接收本校手機訊息的家長發出「活動已完結」的手機短訊，同時，亦會於本校網頁同步發放相同訊息，敬希家長留意。
5. 若因天氣或其他突發事情，大會宣布取消當日活動，安排如下：  
學生尚未出發：所有學生便須留校繼續以夏令時間表上課，放學時間為下午三時十分。  
學生已經出發而尚未到達會場：於安全情況下，在最近的港鐵站解散。  
學生已到會場：於安全情況下，按原先方法解散。  
校方將透過手機短訊及學校網頁，將有關訊息盡快通知家長。

請家長填妥回條，並囑咐子女於三月二十五日(星期一)前交回班主任，而學生則需於四月八日至十一日期間，利用八達通到校務處繳交有關費用。

**(A) The ‘Create Our Own Reading Records’ event**

Reading lays a solid foundation for life-long learning and reading is the key to the world of knowledge. Reading not only brings pleasure and joy to us, but also nourishes our mind. To encourage reading, the school will participate in the biggest ever reading-related event - ‘Create Our Own Reading Records’ held by Standing Committee on Language Education and Research (SCOLAR). More than 15,000 students from over 120 schools will create this reading record of Hong Kong. All students will attend. Details are as follows:

Date: 23 April 2013 (Tuesday)

Starting time: 12:45 pm

Venue: The Hong Kong Stadium (Causeway Bay)

Dismissal venue: S1: MTR station (Causeway Bay or Tin Hau, depends on the traffic control)

Other forms: The Hong Kong Stadium

Fee: HK\$12.00. It includes lunch (with a bottle of distilled water) and coach fee. The School will subsidize students to participate this activity. (Students have to prepare their own octopus cards (with sufficient value) for taking MTR.)

Special arrangements on that day:

| Time  | Details  |
|---|--|
| 8:00am-11:00am                                  | Normal lessons (summer time table). Period 1-4 will be conducted as usual.   |
| 11:00am-12:45pm                                 | Traffic and lunch. S1, S2 and some S3 students will take coaches directly to Causeway Bay. Teachers will then lead them (in groups) to the Stadium. Other students will take coaches to Tseung Kwan O or Tiu Keng Leng MTR station. Teachers will then lead them (in groups) to the venue by MTR. Students will have their lunch at the Stadium. |
| 12:45pm-4:00pm                                  | ‘Create Our Own Reading Records’   |
| Around 4:00pm (reference to event announcement) | End of Event. S1 students will be led by teachers in groups to the nearby MTR station (depends on traffic and crowd control on that day). They will be dismissed at the MTR station. S2 to S5 students will be dismissed directly at the stadium.  |

Remarks:

1. Temporary traffic control will be enforced on that day nearby the Stadium. Aside from coaches of primary schools, special schools and some being invited by the host, all other coaches are forbidden to enter the restricted district.
2. 2C, 3B and 3D are invited as the reading leaders of the event. These three classes will attend the rehearsal at the Stadium. Direct coaches will be arranged to take them to the venue immediately after the third lesson.
3. Students are reminded to bring sufficient drinking water.
4. Once the activity ends, the School will send a message (via mobile phone) to parents who have signed an agreement to receive mobile messages from the School. The same message will also be posted on our school website at the same time.
5. In case the activity is cancelled because of bad weather, the arrangement will be as follows: If students are still at school, all students will continue their lessons at school according to the summer time table. If students are on the way to the venue, they will be dismissed at the nearby MTR station when the conditions are safe. If students arrive the venue, they will be dismissed according to the original dismissal arrangement as quickly as safety permits. The school will send the mobile message to the parents and school website as soon as possible.

Parents please fill in the reply slip and have your child return it to the class teacher by 25 March (Monday). Students have to pay the fee by the Octopus Card in the General Office during the period from 8 April to 11 April.

此 致  
貴家長

Thank you for your attention.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.  
Principal

校長

**楊明倫** 謹啟

二零一三年三月二十二日

---

**家長回條**

(請於3月25日前交回給班主任)

敬覆者：本人已知悉有關「閱讀紀錄齊創造」活動的內容及有關安排，並會督促子女配合校方就活動所作的一切安排。

此覆  
景嶺書院校長

家長姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

二零一三年三月 日